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BESLUTNINGSREFERAT FRA BETYRELSESMØDE  

ONSDAG DEN 20. JUL 2022 KL. 1600 PÅ ZOOM 

  

Deltagere:  Formand Klaus Hjorth (FM) 

 SIF KOR Tommy Knudsgaard (TK)  

 SIF FRH Mia Munkebæk (MM)  

  

 Formanden bød velkommen  

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden blev godkendt. 

 

2. Orientering ved formand. 

Har fået indstilling fra SOS om udlevering af opmuntringspris til 

udnævnelsesceremoni den 18. august. FM Afleverer pris på SOS til uddeling. 

 

3. Orientering ved øvrige bestyrelsesmedlemmer. 

a. SIF FRH 

Der er stadig udfordringer med FES ift. hvem der må komme på FLS. 

Det drejer sig om pensionister og Deres pårørende.  

FRH har ikke kunnet få FES i tale de seneste 10 måneder.  

Sagen er sendt videre til DMI for at få dem til at løfte sagen højere op.  

Vi skal have en afklaring.  

Det kan selvfølgelig ende ud i at FES får ret og at det derved kommer til at 

berøre andre tjenestesteder også. Det til den tid.  

 

Afholder jubilæum sammen med Garnisonen i forbindelse med dennes      

idrætsdag.  

   

b. SIF ÅRH 

Ej mødt – deltagelse i tjenstligt møde.  

 

c. SIF KOR 

I.A.B 

 

d. SIF KBH 

Ej mødt 

   

4. Orientering om økonomi ved kasserer.  
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Ej mødt 

 

5. Orientering om medlemsstatus.  

Det er i store træk status quo. Der falder lidt ud grundet pension og der kommer 

nye ind.  

 

 

6. Øvrige sager til drøftelse.  

 

a. Jubilæum 2022. 

 

Ansøgning fra FRH pålydende 20.000,- blev godkendt  

FRH afholder jubilæum sammenfaldende med idrætsdag på Flådestation 

Frederikshavn, hvilket giver en god synergi og trækker et slidt større publikum, 

med mulig hvervning af nye medlemmer til følge.   

 

KOR fremsender ansøgning pålydende 10.000,- kroner til afvikling af jubilæum på 

Flådestation Korsør. Denne er proforma godkendt. 

 

Jubilæumsudvalgt har ikke ladet høre fra sig, hvorfor det betragtes som nedlagt.  

 

Jubilæumsskift. Der er tilbagemeldinger fra enkelte æresmedlemmer med deres 

syn på SIF.  

Det skal FM lige have læst igennem og måske redigeret eller uddybet inden det 

bliver indlæg til jubilæumsskift.  

 

b. Årsmøde 2022 

Blev afviklet i god ro og orden på Sj. Odde. FM synes det skal fortsætte med at 

være på SJ. Odde, da faciliteterne er der til det.  

   

7. Næste møde  

Tilgår 

 

8. Eventuelt. 

I.A.B 

 

 

 

 

Referent: Klaus Hjorth 


